
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Dražovská 6, NITRA  

 

 

Zápisnica z Rady rodičov školy  

 

Dňa: 26.04.2022 

Počet prítomných: 17 z 19 ( podľa prezenčnej listiny ) 

 

Program:  

1. Otvorenie stretnutia s prezentáciou prítomných. 
2. Informácie k úhrade príspevku RZ 
3. Diskusia a následné schválenie rozpočtu na rok 2021/2022.  
4. Informácie z triednych RZ 
5. Rôzne 

 

1. Otvorenie stretnutia predsedom, prítomných bolo 17 členov, 3 členovia (2.C,4.A,7.A) sa 

ospravedlnili kde z 2.C prišla v zastúpení p. Vikorová. Andrea Janovičová odstúpila z pozície 

predsedu triedy 4.C a ako nový predseda bol prítomný pán. Juraj Jankovič. 

 

2. Predseda informoval o úhradách rodičov do „ZRPŠ“. Ku dnu 26.4.2022 bolo prijatých spolu  

6300  Eur od rodičov, neprišli úhrady od 10 rodičov. Ku dnu 26.4.2022 bolo však vrátených 

spolu 58ks mylných/duplicitných platieb od rodičov v celkovej hodnote 1160Eur. Predseda 

upozornil, že takúto veľkú mieru mylných/duplicitných platieb spôsobuje fakt že 

schvaľovanie čiastky a metodiky platieb do fondu „ZRPŠ“ sa konalo až 37 dni PO začiatku 

školského roku. Ku dnu stretnutia Rady rodičov 7.10.2022, už rodičia zaplatili na účet 2420 

Eur za škl. rok 2021/22, čo predstavuje 37,5% z celej predpokladanej sumy za daný škl. rok . 

Tento fakt je dôkazom toho, že rodičia nečakajú na rozhodnutie RR a automaticky zasielajú 

úhradu ZRPS. Predseda dal návrh na zváženie, aby sa nová výška úhrad a metodika platieb do 

fondu ZRPS schvaľovali už vopred, aby v septembri už boli jasne pravidla a aby sa nemenili 

pravidla „za jazdy“ keď už napr. ako tento rok, viac ako 37% rodičov poslali aj keď skorej 

svoju úhradu za daný školský rok. 

 

 

3.  Predseda informoval členov rady o navrhovanom rozpočte pre rok 2021/2022, ktorý bol 

následne odsúhlasený a schválený jednohlasne všetkými prítomnými členmi rady. 

 

4. V rozpočte pre rok 2021/2022 bolo schválených 3000 Eur na dokončenie doskočísk 

v priestoroch školy. Nakoľko celkový rozsah prác na 100% dokončenie predstavuje čiastku 

9347 Eur s DPH, dala pani riaditeľka prísľub, že škola prispeje zo svojho rozpočtu a zároveň 

z 2% z daní darcov, ako tomu bolo aj v predošlom obdoby, aby bolo čo najviac 



z nedokončených doskočísk zrealizovaných v tomto roku. Celkový rozsah prác bude 

stanovený podľa dostupných prostriedkov. 

 

5. Zástupcovia 2. stupňa žiakov dali dotaz „A čo bude do budúcna spravené aj pre 2. Stupeň ??“ 

Predseda ich poprosil, aby mu aj priebežne zasielali mailom ich návrhy, čo by si predstavovali 

a čo by mohlo byt predmetom ďalšieho rozpočtu, aby ešte pred ďalším stretnutím RR 

preveril, či je to realizovateľné (finančne) a rovno by to bolo zaradené do ďalšieho návrhu 

rozpočtu.  

 

6. Členovia Rady rodičov vyjadrili NESUHLAS s účasťou svojich deti do budúcna na akýkoľvek 

DOTAZNÍK / PRIESKUM, atd... , pokiaľ im, alebo riaditeľke školy nebude dopredu zaslaný 

presný zoznam otázok, ktoré majú byt predmetom dotazníku! 

 

7. Predsedovia jednotlivých tried predkladali jednotlivé pripomienky rodičov, o ktorých 

prebiehala diskusia s nasledovnými závermi: 

- predseda 6.B p. Matejovičová sa opätovne informovala, kedy budú mat deti svoju 

pôvodnú triednu pani učiteľku ? 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Peštová, zástupkyňa RŠ 

Overil: Peter Asztalos, predseda RR 


